
 

 

 

1. Nyt fra formanden:  

 

- Gitte er kommet med i en gruppe for alle skolebestyrelsesformænd 

i Kolding.  

- Evaluering af forældrearrangementet af temaet: At være forældre 

til et barn i specialskole:  

- Positive tilbagemeldinger. En god oplevelse/ aften at dele med 

hinanden de refleksioner som man kan gøre sig som forældre og de 

frustrationer det medfører.  

- Henrik/ Zanne/ Anette tager sig af at få fat på Jacob (supervisor) 

eller Lene Kiel. Mulighed er fx også PPR eller Fremskudt funktion.  

- Gitte laver en invitation til dette arrangement.  

 

2. Forældrehenvendelser   

- Intet nyt 

3. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne   

- Susan - Børnehuset:  

- Vi siger farvel til en studerende og goddag til en ny i december.  

- Vi har haft forældremøde, men desværre med lav deltagelse.  

- Julekaffehygge afholdes d. 6. december.  

 

Specialcenter 

Marielundskolen 

 

Dato 21. november 

Udsendt af 

Henrik Balle Lauridsen 

 

Afbud til 

Birgitte Vistesen Henriksen 

Direkte telefon 79 79 7060 

E-mail bivh@kolding.dk  

Mødeindkaldelse 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 3-2024/2025 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

27.11.2024 Marielundskolen & børnehus 17.00/19.00 

Deltagere 

Gitte Spanier, Jeanette Birgit Bjerre, Liselotte Schau Schirakow, Susan 

Andersen, Anette Slotsgaard, Anita Svensson, Mette Doctor Lund, 

Jeannette Igaard, Suzanne H. Michelsen, Henrik B. Lauridsen. 

Bemærkninger 

Smørrebrød som afslutning inden jul. 

 

Afbud fra: Liselotte 

 

Nyt forældremedlem af bestyrelsen fra Børnehuset: Dorte Plauborg  

 

Dagsorden 



 

 

  Side 2 

 

- Det går godt – vi har gang i mange aktiviteter 

- Fokus på Sam praksis, SMTTE-model (Sammenhæng, Mål, Tiltag, 

Tegn og Evaluering), neuropædagogik/ psykologi uddannelse.  

- Vi har pt. 12 børn  

Anette – skoledelen: 

- Vi er alle, som hus, i fuld gang med at udvikle os ift. at samkøre 

neuropdædagogik/ psykologi og Co-teaching.  

- Slusen: fokus på at få skabt en fælles ramme for at alle børn får 

det der er behov for. Der er run på tilbuddet.  

 

4. Nyt fra ledelse   

 

a. Økonomi – vi kommer ud med et lille plus på kr. 500.000. Vi 

bruger hinandens ressourcer og hjælper hinanden. 

b. Vi får 2 nye el busser på fredag  

c. Der kommer et ny infobrev om folkeskolens kvalitetsprogram, 

bl.a. hvor der er mulighed for at de ældste elever kan komme i 

juniormesterlære. Se vedhæftede fil.  

 

5. Sundhedspolitik  

 

- Kostpolitikken gennemgås og godkendes af bestyrelsen 

 

6. Datoer og emner til møde med elevråd – og deltagerantal 

 

- Elevråd har forslag til hvad vi kan gøre for de grønne bolde.  

- Repræsentanter fra bestyrelsen: Gitte Spanier og Jeanette Igaard  

- Elevrådet drøfter, hvilke emner der skal drøftes med bestyrelsen 

 

7. Punkter til næste gang d. 19. februar:  

 

- Evaluering af forældrearrangement  

- Tilbageløb fra elevrådet  

- Opmærksomhed på om Vivi skal fortælle omkring skærm 

- Mickis interne uddannelse – samkøringen  

- Opmærksomhed på at der, på et møde, bliver orientering om, hvad 

neuropædagogik er 

 

Henrik Balle Lauridsen, skoleleder 

 


